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PROTOKÓŁ NR 0012.4.9.2023 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 30 listopada 2023r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12:00 – 12:40 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3.Budżet Miasta na 2024r. 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2024 rok.  

 
4.Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2024 roku stawek 

za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania 
dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia od jego usunięcia, 
 

5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2024 r.  

6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 17 października 2023 r.  
8. Zakończenie posiedzenia   

 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
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Ad.2.  
 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.3 
 
Budżet Miasta na 2024r. 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
Andrzej Matusiak 
 - Z jakiej pozycji budżetowej zostały zakupione elektryczne samochody dla Straży 
Miejskiej? 
 
Grzegorz Osóbka 
 - Jeden pojazd został zakupiony ze środków budżetu miasta a drugi jest kupiony 
ze środków uzyskanych z Urzędu Marszałkowskiego w ramach projektu 
dotyczącego niskiej emisji.  Dodatkowo Straż Miejska została wyposażona w 
czujnik wilgotności drewna, miernik do pomiaru poziomu tlenku węgla, azotu, 
siarki oraz miernik stężenia pyłu Pm 2,5 i Pm 10. Chcemy zobrazować 
mieszkańcom czym palą i w jakim środowisku się znajdują ich rodziny jeżeli palą 
niewłaściwymi materiałami.  
 
Skarbnik Miasta 
 - Mamy ustawy obowiązek posiadania samochodów elektrycznych.  
 
Tadeusz Markiewicz 
 - chciałabym zapytać o remont ul. Mickiewicza? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Umowa jest podpisana. Wykonawca planuje w okresie zimowym wykonać roboty 
ziemne. Nawierzchnia będzie wykonywana w okresie wiosenno-letnim.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2024 rok.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0 
 
Ad.4 
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił  Skarbnik Miasta - Dariusz 
Holesz. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Jaki jest koszt remontu budynku po byłej Galerii Historii Miasta (Łazienki II) 
 
Jarosław Piechaczek 
 - ok. 14 mln. zł 
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy jest to spowodowane przystosowaniem budynku pod USC? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Tak. Podczas prac rozbiórkowych wykryto bardzo duże uszkodzenia związane  
z wiekem konstrukcji drewnianej. W wielu miejscach konstrukcję drewnianą 
wymieniamy na nową. Ponadto podczas skuwania tynków okazało się, że 
fundamenty budynku są w bardzo złym stanie technicznym i wymagają 
wzmocnienia. Budynek jest zabytkowy co powoduje, że pewne elementy z biegiem 
czasu się zużywają.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Co będzie w budynku Łazienki III? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Jest to budynek przeznaczony na działania kulturalne.  
 
Skarbnik Miasta 
 - Na budynek otrzymaliśmy środki z UE na rewitalizację tego terenu. 
Użytkownikiem budynku musi być MOK bo takie były wymogi. MOK otrzyma 
budynek w nieodpłatne użyczenie, ale nie będzie mógł prowadzić działalności 
gospodarczej. Wszystkie zajęcia będą nieodpłatne dla mieszkańców. W jednej z sal 
będą wystawy.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2024 roku stawek 
za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania 
dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia od jego usunięcia, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Komendant Straży 
Miejskiej – Grzegorz Osóbka.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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Ad. 5 
 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2024 r.  

Komisja ustaliła plan pracy Komisji na I półrocze 2024.  
 
Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Andrzej Matusiak 
 - Chciałabym zwrócić uwagę na remont ronda przy ul. Opolskiej. Nie ma informacji 
dot. oznakowania w jaki sposób mieszkańcy mają dotrzeć na osiedla.  
 
Robert Cichowicz 
 - Remont do połowy grudnia ma zostać zakończony.  
 
 
Ad. 7 
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Ad. 8 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie. 
 
 Protokołowała  
Monika Dulewicz                 

  Przewodniczący Komisji  
Tadeusz Markiewicz 

 
 
 
 


